
Pro to k 6 I Nr XXXII/2018 


z obrad zwyczajnej sesji Rady Gminy Krzeszyce VII kadencji 


w dniu 15 luty 2018 r. 


XXXII zwyczajna sesJa Rady Gminy Krzeszyce VII kadencji rozpoczyla siy 0 godz. 16.05 

Obrady otworzyla Przewodnicz').ca Rady Gminy, Pani Elzbieta Dominiczak 
-powitala radnych, soltys6w, Pana W 6jta, Pani'). Skarbnik, Pana Radcy Pawla Bogackiego 
- stwierdzila quorum radnych - na 15 radnych obecnych 11 radnych, nieobecnych 4 radnych, 
kt6rzy usprawiedliwili swoj'). nieobecnosc; Rada moze obradowac i podejmowac prawomocne 
uchwaly. 

Pani Przewodniczaca zwr6cila siy z pytaniem czy s'). uwagi do porz').dku obrad. 


Pani Przewodniczaca odczytala porz').dek obrad. 


Porz').dek obrad przyjyto jednoglosnie 11 glosami za i przedstawial siy nastypuj').co: 


PORZJ\DEK OBRAD: 
1. 	 Sprawy regulaminowe: 

a) otwarcie i stwierdzenie prawomocnosci obrad, 

b) przyjycie protokolu z poprzedniej sesji. 

2. 	 Sprawozdanie W6jta z prac w okresie miydzysesyjnym. 
3. 	 Przyjycie planu pracy Rady Gminy Krzeszyce na 2018 rok. 
4. 	 Sprawozdanie z wysokosci srednich wynagrodzen nauczycieli za 2017 rok. 
5. 	 Podjycie uchwaly w sprawie ustalenia stawki dotacji przedmiotowej dla samorz').dowego 

zakladu budzetowego Gminy Krzeszyce na 2018 rok. 
6. 	 Podjycie uchwaly w sprawie zmiany budzetu 2018r. 
7. 	 Interpelacje, wnioski i zapytania. 
8. 	 Zakonczenie obrad sesji. 

bl przyjycie protokolu z poprzedniej sesji 

11 za, 0 przeciw, 0 wstrzymuj').cych siy 
Protok61 przyjyto jednoglosnie 

Ad.2 
4 I spotkanie z Panem Mariuszem Pawlakiem, koordynatorem powstania nowego zakladu w 
Sulycinie 
- wizyta na Policji 
- uczestnictwo w licytacji w Osrodku dla dzieci w Malyszynie 
14 I uczestnictwo w finale WOSP 
15 noworoczne spotkanie z Wojewoda w teatrze 
16 spotkanie z szefem firmy Ecoverde dotycz~ce budowy przydomowych oczyszczalni 
sciek6w 
17 I spotkanie dyrektorem PROW 
22 I podpisanie bulli komunikatu w starostwie dotycz').ce obchod6w 100 lecia odzyskania 
niepodleglosci 
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27 I II Koncert zimowy w GOK-u 
29 I spotkanie z Prezesem Sp61ki Wodoci~gi Sulercin 
2 II spotkanie z rolnikami w sprawie hybrydowej elektrocieplowni 
7 II spotkanie w sprawie klastr6w energetyc.znych 
911 rozstrzygniercie przetargu na przydomowe oczyszczalnie sciek6w 

Ad.3 


Przyjercie planu pracy Rady Gminy Krzeszyce na 2018 rok. 


11 za, 0 przeciw, 0 wstrzymuj~cych sier 
plany zostaly przyjerte jednoglosnie 

Ad. 4 

Pani Skarbnik: podsumowala sprawozdanie z wysokosci srednich wynagrodzeil nauczycieli 
za 2017 rok. 

11 glosami za , 0 przeciw i 0 wstrzymuj~cych sier od glosu 
Sprawozdanie przyjerto jednoglosnie. 

Ad. 5. 

Pani Skarbnik przedstawila tresc uchwaly XXXIII177/2018 w sprawie ustalenia stawki 
dotacji przedmiotowej dla samorz~dowego zakladu budZetowego Gminy Krzeszyce na 2018 
rok. 

11 glosami za , 0 przeciw i 0 wstrzymuj~cych sier od glosu 
uchwaler przyjerto wierkszosci~ glos6w 

Ad 6. 

Pani Skarbnik przedstawila tresc uchwaly XXXHlI78120 18 w sprawie zmiany budzetu 2018r. 


r1 glosami za , 0 przeciw i 0 wstrzymuj~cych sier od glosu 
uchwaler przyjerto wierkszosci~ glos6w 

Ad. 7 

Pan W6it: 211 zostala podjerta decyzja 0 umorzeniu przetargu na dzialki na strefie, wadium 
zostalo zaksiergowane jako nasz doch6d. Sprawa budowy fotowoltaniki jest nadal otwarta, jest 
stale zainteresowanie. 

Pan Soltys J6zef Pizuilski: prosil 0 wyjasnienie dotycz~ce prowadzenia festyn6w przez GOK 
Krzeszyce. 

Pan W6it: mamy sier jeszcze spotkac i przedyskutowac sytuacjer. 

Pan Soltys J6zef Pizuilski: stwierdzil, iz z powodu braku sprzedazy dzialek moze dojsc do 
zanikania niekt6rych miejscowosci. 
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Pan W6jt: podkreslil, it trzeba zatrzymywac ludzi u siebie, stwarzac dobre warunki i 
oferowac dzialki na preferencyjnych warunkach 

Pan Radny laroslaw Gajda: dopytywal siy w sprawie pisma z 8 stycznia dotycz'l-cego drogi 
gminnej w Dybokierzu 

Pan W6jt: wyjasnil , it z powodu obecnych warunk6w atmosferycznych 0 stanu nasi'l-kniycia 
gruntu, nie motna tych dr6g jeszcze ruszac. Drogi byd'l- naprawiane sukcesywnie 0 ile aura 
na to pozwoli. 

Pan Radny Antoni Hajdajenko: czy byl jut przetarg na wotenie tlucznia, chcemy wykorzystac 
go na drogi w solectwie. 

Pan W6it; wyjasnil it aktualnajest umowa zeszloroczna i dotychczasowe zasady 
pozyskiwania tlucznia nadal obowi'l-zuj'l-. 

Pan Radny Ryszard Buczkowski: rozmawial z przewodnicz'l-cym Rady Powiatu, ale trudno 
dojsc do porozumienia. R6wniarka nie jest wystarczaj'l-ca, nalety ubytki uzupelniac. 

Pan W6jt: musze prowadzic rozmowy z powiatem 

Pan Radny Roman Kruszakin: w sprawie przygotowania wniosk6w, najwatniejsze jest dobre 
i solidne przygotowanie. 

Pan W6jt: staramy siy skladac jak najwiycej wniosk6w 0 pozyskiwanie funduszy, czekamy na 
wyniki w spawie termodemiazacji . Za malo przeznacza siy na sprawy socjalne zbyt duto na . .
InnowacJe. 

Pan Radny Roman Kruszakin: zwr6cil siy do komisji rolnictwa z wnioskiem w spawie 
nadawani nazwy ulicy, kt6rej nie rna. Prywatne pola podzielone na dzialki i powstala droga. 

Pan Radca Pawel Bogacki: wyjasnil zaistnial'l sytuacjy, nie motna siy um6wic, it kawalek 
gruntu jest drog'l i nadac mu nazwy. Musi zaistniec procedura zwi'l-zan'l ze zmian'l w 
ewidencji grunt6w. 

Pan W 6jt; przypomnial wlascicielom dzialek prywatnych it nie mog'l powstawac 
samozwancze drogi. Musi siy to odbywac zgodnie przepisami. 

Wiycej pytan i wniosk6w nie zgloszono. 

Pani Przewodnicz'lca podziykowala wszystkim za uwagy i zamkn'll obrady XXXII sesji Rady 

Gminy VB kadencji . Obrady zakonczono ok. godz. 17.15. 

ro~wala: Przew dniczl\ca .. .:F-............. ... ..... Rlldy i y Krzeszyce

( 

IMarta Buczkowskal EUb m 'hiczoi 
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